



The Peninsula Art Residency 王府半岛酒店艺术专区

Aima St HUNON Solo Exhibition Duration: “Oh LaLa” 法国艺术家 Aima St Hunon 个人艺术展: “啊! 拉拉”

AIMA St HUNON, the young female French artist, embarked on a pursuit of forms and curves after her studies of applied Arts in Sculpture to synthetic material in Paris, that led to reveal the sensuality of her inner being which in itself is in constant expansion.

Nourished from her impressions collected along her numerous trips, Aima explores new medium and natural materials such as terra cotta, wood and stones, and applies together creating her magic symbolic universe, in which she expresses joy her deepest feelings and regards to womanhood at large. From her interpretation and study of myths and cultural symbols, the artist is bringing us into a world where women become divinities. Settled between France, America and China, Aima St Hunon is flourishing among her creations coming to birth into our world from the universe of her fantasy. Her strong enthusiasm and singular strength to create joy, passion and activity around her, is her field where she invents and creates herself from within to the world through her art.

The exhibition period is August 1, 2014 through August 31, 2014; a total of 36 works of Aima St Hunon will be exhibited on the three floors of public space and the Art Suite at The Peninsula Hotel Beijing.

年轻的女法国艺术家Aima St Hunon女士曾在巴黎学习雕塑及合成材料的应用艺术，之后便投入对形式和曲线的探索，由此展示出艺术家本身内在不断扩张的知性，并在她的作品中形成强烈的感知特色。

Aima女士的许多灵感来自从旅行中收集的印象，她尝试新媒介和天然材料，如陶土、木头和石头，综合利用这些元素来塑造她魔幻的象征性的宇宙，在其中表达她对女性的深切感受和敬畏。通过她的释解和神话般的文化符号研究，艺术家带领我们进入一个女性成为神灵的世界。Aima女士生活在法国、美国和中国，她本人如同她的作品，从她幻想的宇宙中诞生，进入我们的世界。她具有强烈的热情和奇异的创造力，为周边环境带来快乐，而这正是她从内心到外部世界通过艺术自我创造的空间。

Aima St HUNON女士展览时间从2014年8月1日至2014年8月31日，在北京王府半岛酒店公共空间的三个楼层及艺术家套房内共展出36件作品。



For further information, please contact MAUS Museum at info@mausmuseum.com or Mr. Guy de La Guerrande, 15601894372
如需其他信息或预约参观，请发送邮件至info@mausmuseum.com或致电Guy de La Guerrande先生, 15601894372

Exhibition curated by MAUS – Museum of Art and Urbanity Shanghai
该画展由上海MAUS芸珍屋艺术中心策展

8 Goldfish Lane, Wangfujing, Beijing 100006, The People's Republic of China 中国北京王府井, 金鱼胡同8号
Tel电话: +86 (10) 8516 2888 Fax传真: +86 (10) 6510 6311 E-mail电子邮件: pbj@peninsula.com Website网页: peninsula.com

Hong Kong · Shanghai · Beijing · Tokyo · New York · Chicago · Beverly Hills · Paris · Bangkok · Manila